
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2024-05-20  
kl 20.00-21.15 

 

Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
Jenny Berggren (JB), ledamot 
 
 
Adjungerade 
Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 

 

§ 130 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 131 Dagordningen fastställdes utan övriga frågor 
 

§ 132 Föregående Att-göra-lista gås igenom 
 

§ 133 Ekonomi – Dropbox är styrelsens arbetsredskap. 
Beslut: Privata utlägg för tjänsten kan ersättas av SFAM mot uppvisande av kvitto. 
 

§ 134 Forskning – AS har inget att rapportera 
 

§ 135 Remisser 
1. PSV hypertoni på öppen remiss 

Diskussion. 
Beslut: AS och SFAM-H formulerar ett förslag till remissvar. 
 

2. Nationella riktlinjer för ätstörningar 2024 + två stöddokument 
MI har tillfrågat Nätverket för psykisk ohälsa om att skriva remissvar. De har 
sagt ja. 

 
§ 136 Måste hyrläkare i PV ha specialistkompetens i allmänmedicin? 

Diskussion. Angelägen fråga för SFAM och DLF i samarbete. En fråga om 
patientsäkerhet.  
Beslut: MI kontaktar DLFs ordförande Ylva S. EP kontaktar SKR för att se om de nappar. 
 

 
 
 

 
 



 
 

§ 137 Motion till nästa års SLS Fullmäktige angående allmänmedicinsk representativitet tfa 
medlemsreformen samt valberedningens arbete 
Inför kommande val av ledamöter till styrelse, nämnd, delegationer etc viktigt att 
föreningar med bredd (inklusive SFAM) ges inflytande och inte bara smalare intressen.  
Beslut: Frågan läggs in i Årshjulet för december för åtgärd. Under tiden tillskriver MI 
Margareta Troein och Tobias Alfvén för att få mer ”kött på benen”, AT sonderar 
terrängen med Stella Cizinsky och Gunnar Akner.  
 

§ 138 Om reglering av det yrkeslivslånga lärandet 
AL har sammanställt ett dokument som ligger på Dropbox. SLS förespråkar ett CPD-
upplägg i sin Fortbildningspolicy i motsats till andra drivkrafter i läkargrupperingar som 
förespråkar CME-poäng. SFAM har samma linje som SLS. Dokumentet klargör en 
allmänmedicinsk ståndpunkt, att lärandet är en integrerad del av arbetet. Bra att luta sig 
emot om debatten blossar upp. 
Beslut: JB föreslår en ännu tydligare inledning vilket AL ska åtgärda. 
 

§ 139 SFAMpen finansiering 
Mediahuset har föreslagit att de mot en kostnad motsvarande 34 000 kr/år kan leverera 
en poddproduktion, där den enda reklam som förekommer är deras egen. Det skulle 
innebära att de från oss som ansvarar för innehållet bara behöver koncentrera sig på 
just detta. Ett smart förslag menar flera. Diskussion om för- och nackdelar där AT menar 
att det kan finnas en risk att vissa medlemmar avstår från lyssnande på grund av de 
avbrott som reklamen åstadkommer.  
Beslut: MI fortsätter dialogen med Mediahuset och föreslår en provperiod på ett år. 
 

§ 140 Mejl från Oskar Lindfors angående 
a) NFGPs hållbarhetskommitté 

Här instämmer vi i Hálfdáns svar om hur man kan gå vidare i frågan.  
b) Turku statement 

Beslut: Förslaget godkänns 
MI meddelar Oskar våra svar.  
 

§ 141 Deltagare till referensgrupp Cancerstrategiutredningen, senast 31/5 
Beslut: MI tillfrågar Ellinor Nemlander. 
 

§ 142 WONCA Europé 25 – 28 september inkl Council 
Beslut: Anna Davelid, Jönköping som är en av arrangörerna av NFGP 2026 i Jönköping 
utses att representera SFAM och får sina omkostnader betalda av SFAM. 
 

§ 143 Rapport från externa möten 
a) AT rapporterade från webbinarium om ersättningssystem. Inspelningarna av 

del 1 och del 2 finns på SLS Youtube-kanal. De är sevärda och värda att spridas. 
b) MI rapporterade från möte med politiskt sakkunnige Edvin Bernhardsson. 

Diskussionen handlade dels om de omdebatterade apotekstjänsterna och TLVs 
uttalanden, men också om kompetensförsörjningen och regionernas 
svårigheter att göra verklighet av visionerna när det gäller fast läkarkontakt. 
Myndigheten för Vård och omsorgsanalys ska fortsättningsvis fokusera på 
befolkningens upplevelser i frågan.  

 



 
 

 
§ 144 Månadens nyhetsbrev  

Planeras till juni. AL sammanställer och önskar länkar till mediala inslag, bland annat 
relaterat till World Family Doctor Day 19 maj.  
 

§ 145 Nästa möte 
2024-06-03 Teams kl 20.00-21.30. 
 

§ 146 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Anders Lundqvist  Magnus Isacson    
Facklig sekreterare  Ordförande 
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